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Artikel 40-vragen Stadswerven 
 
 
Datum: 16-4-2024 
 
 
Geacht college, 
 
Zoals gememoreerd bij punt 14 van de laatste Raadsvergadering, hebben wij zorgen over hoe er met 
de weinige resterende natuur in en om Stadswerven wordt omgegaan. Het betreft zowel de (mogelijk) 
te weinig natuurinclusieve aanpak als de wijze waarop hierover met bewoners en andere 
belanghebbenden wordt overlegd en samengewerkt. Deze zorgen geven ons aanleiding tot de volgende 
vragen. 
 
1. In de RIB staat dat uit onderzoek is gebleken dat de door Stichting Het Wantij (SHW) 

aangedragen methode voor saneren van de landtong zonder kappen van bomen niet mogelijk is. 
We hebben het onderzoeksrapport bestudeerd en zien daar deze conclusie niet in terug. De 
zuigtechniek wordt expliciet genoemd om grond binnen de graafafstand te kunnen verwijderen. 
Kunt u toelichten hoe u wel tot die conclusie bent gekomen? Heeft het toegezegde overleg met 
SHW hierover inmiddels plaatsgevonden? Heeft dat tot nieuwe inzichten geleid? 

2. Uit de brief van SHW en de bewonersbrief over de bever bij de kraanbaan (zie Agendacommissie 
16-4 punten 12 en 13 begrijpen wij dat er met bewoners en SHW ter plekke is gekeken en dat 
daarbij is gebleken dat het onderzoek naar de (eventuele) aanwezigheid van een of meer bevers 
niet juist is uitgevoerd. Is deze indruk juist? Zo ja, bent u dan bereid het onderzoek correct te doen 
plaatsvinden? Ook begrijpen wij dat u suggesties van de betrokkenen om ruimte voor bevers te 
behouden/te maken niet zijn overgenomen. Waarom niet? Hoe verhoudt zich dit tot de principes 
van natuurinclusief bouwen? 

3. Bent u het met ons eens dat bij ontwikkelingsprojecten als Stadswerven groen/natuur waar in 
redelijkheid enigszins mogelijk, in stand moet worden gehouden? 

4. Bent u het met ons eens dat (natuur)organisaties en bewoners met hun zorgen en ideeën serieus 
moeten worden genomen en tijdig de kans moeten krijgen met de gemeente/ontwikkelaars in 
gesprek te gaan? (We vragen dit mede n.a.v. de eerdere mondelinge vragen over de onverhoedse 
kap van bomen bij de Biesboschhol waarvan u heeft toegegeven dat daar te laat over is 
gecommuniceerd). 

 
In afwachting van uw antwoorden. 
 
Hartelijke groet, 
 
Frans-Bauke van der Meer   Ronald Portier 
Fractie GroenLinks    SP 


